
Esitin teknisen lautakunnan 12.03.2025 kokouksessa eriävän mielipiteen asiakohdassa 37 
Metsäsuunnitelman hyväksyminen. 
 
Päätös on mielestäni tehty väärässä järjestyksessä. Hankinta on niin merkittävä, että se 
olisi pitänyt kilpailuttaa kunnan hankintaohjeiden mukaisesti avointa menettelyä käyttäen. 
Hankinnasta olisi pitänyt tehdä viranhaltijapäätös. Asian valmistelutekstissä kerrotaan, että 
metsäsuunnitelma tehdään metsänomistajan tavoitteet huomioiden. Kenen toimesta on 
tehty päätös mitkä ovat metsänomistajan eli kunnan tavoitteet? Mitään keskustelua 
tavoitteista ei ole käyty ainakaan teknisessä lautakunnassa. 
 
Ystävällisin terveisin, 
Vesa Raivo, teknisen lautakunnan varajäsen 
 


